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   С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 
 
 

П Р О Т О К О Л № 56  
 

от  заседание, състояло се на  23.09.2010 г. 
 
ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева, Анюта Асенова, доц. Георги Лозанов, Георги 
Стоименов, София Владимирова. 
 
ОТСЪСТВАЛИ: няма..   

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Обсъждане въвеждането на наземно цифрово радиоразпръскване в 
РБългария.. Докладва доц. Георги Лозанов. 

2. Докладна записка от дирекция „Лицензиране и регистриране”. Докладва 
Емилия Станева. 

3. Докладна записка относно Списък на събития с важно обществено значение.  
Докладва Марта Шарланджиева. 

4. Докладна записка относно становище по АУАН № 195, 196, 171. Докладва 
Калина Чавдарова. 

Разни: 
 

Начало на заседанието 11,00 часа, водено от доц. Георги Лозанов, председател на  
СЕМ,  гл. експерт протоколист – Михаела Йоргова.  
                   
Георги Лозанов откри заседанието и преди да предложи за обсъждане дневния ред 
набеляза важни и неотложни задачи за решаване от Съвета до края на м. септември, 
т.г. Изпратил е списък на задачите до директорите на дирекциите и е убеден, че 
всички те са поели съответните за дирекциите им задачи, за да може до края на 
месеца изброените в 7 точки задачи да бъдат разгледани на заседания на СЕМ.  
Напомни, че следващия ден също ще бъде проведено заседание, на което ще бъдат 
разгледани важни точки, една от които е свързана с отчета на СЕМ. Помолил е 
директорите на дирекциите да изготвят и да представят в срок до 5-и октомври 
вътрешните отчети на дирекциите - Съветът трябва да представи отчет за дейността 
за шестмесечието на годината, който, след приемането му от СЕМ, ще бъде 
представен в НС и ще бъде публикуван на интернет страницата. Молбата му към 
съветниците е всеки да се запознае, в границите на ресорите, които наблюдава, с 
отчетите на директорите, след което ще бъде направено обобщение и предлага в 
него да има раздел, който да съдържа реални проблеми. Би искал по повод на този 
отчет Съветът да даде пресконференция. Напомни, че през м. октомври Съветът 
следва да се ангажира и със собственото си преструктуриране.  След това 
въведение доц. Лозанов предложи  дневния ред.  
Не бяха направени предложения за изменение или допълнения по него и доц. 
Лозанов подложи на гласуване дневния ред. 
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Гласуване: 

СЕМ гласува с 5 (пет) гласа „за” дневния ред на заседанието. 
 
ПО ТОЧКА ПЪРВА: Обсъждане въвеждането на наземно цифрово 

радиоразпръскване в РБългария.. Докладва доц. Георги Лозанов. 

 
Георги Лозанов отбеляза в рамките на точката, че  срещата с КРС се отлага и ще 
се проведе на 27.09.2010 г. (по искане на КРС). На тази среща следва да бъдат 
поставени на обсъждане 2 точки – бъдещи конкурси за радиодейност и уточняване 
датата на стартиране на цифровата услуга. Така и не е успял да разбере това 
„местене на датата напред и назад с месец – два” по какъв начин и чии интереси 
засяга, но явно около нея има напрежение. Важно е последното уточняване на 
датата, за да може във вторник – 28.09.2010 г., СЕМ най-после да има решение. 
Така Съветът ще продължи експедитивното си поведение във връзка с регулацията, 
каквото досега Съветът успява да поддържа, и това се оценява от операторите. По 
покана на собствениците на FM + , Fresh и FM Star доц. Лозанов е бил на среща и 
те са изразили изключително задоволство, благодарност и дори почуда, че толкова 
бързо и небюрократично се движи медийната регулация в България. Натоварен е да 
предаде тези комплименти от една медийна група със сериозна практика много 
извън границите на България. Казали са, че напоследък са видели стил на работа, 
който за тях е много окуражаващ. Основното, което усеща в казаното от тях (макар 
и да има и други неща), е експедитивният и небюрократичен начин, по който е 
удължен срокът на лицензиите, както и диалогът като цяло със Съвета и 
прозрачността на неговата мотивация. Доволен е, че всичко това е забелязано и има 
оператори, които го заявяват.  
 
ПО ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка от дирекция „Лицензиране и 

регистриране”. Докладва Емилия Станева. 

 

Георги Лозанов представи на вниманието на СЕМ  докладна записка (изх. № 30-
04-70/21.09.2010 г., приложена към Протокол № 56) от Емилия Станева (която не 
присъства поради явяване по дела на СЕМ в съда). Първата част от докладната е 
във връзка с обявяването на конкурсите, което СЕМ до голяма степен е приел на 
предходното заседание. Даде думата на Анна Хаджиева да представи проектите на 
решенията. Припомни още позицията на СЕМ по отношение на операторите, които 
работят на основание § 9а в Ботевград – те трябва да имат шанс да участват, при 
това с някаква бонификация, заради ресурси, които са влагали в радио 
комуникацията. В тази връзка е помолил Анна Хаджиева съвместно с Емилия 
Станева да дадат предложение за конкурсните формати. Трябва да се има предвид, 
че става въпрос за конкурси, при които е възможно всичко да се случи, но 
практиката и справедливостта са в посока на стабилизиране на реализираните 
програми. Смята, че на това заседание Съветът може да гласува решенията за 
обявяването на тези конкурси със сроковете и форматите. Доц. Лозанов отбеляза по 
отношение на форматите, че и на предишното заседание е изразил почуда от 
форматите на базата на 3 възрастови групи на аудиторията – това намира за твърде 
неясно, но Съветът „ще продължава да се движи в този абсурд”, докато за 
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следващи конкурси не направи цялостно обсъждане и нови критерии, които да се 
осъществят в диалог с професионалните сдружения и т.н. (както са станали тези), 
като не е изключено и тогава да се стигне до ново решение.  Смята обаче това 
разделяне на аудиторията на 3 възрасти и разпределението на музикалните 
формати и определянето им спрямо тях за прекалено условно. Така и не си е 
отговорил на много въпроси, като например рок форматът за коя възраст се отнася. 
Това ще стане, когато СЕМ навлезе в обявяването на цялата нова група конкурси. 
Сега не бива да се забравя, че този конкурс е заявен по желание на кандидат на 
базата на съществуващата документация. Доц. Лозанов даде думата на Анна 
Хаджиева да вземе отношение по вече подготвените от Емилия Станева проекти на 
решения, след което СЕМ да премине към гласуване. 
 
Анна Хаджиева изложи 5-те свободни честоти, предложени от КРС, за гр. 
Ботевград, като на 4 от тях работят оператори. Предлага на честота 93.1 MHz да 
бъде определен общ/политематичен профил; за 95-9 MHz – специализиран профил, 
над 35-годишна възраст; за 98.9 MHz – специализиран профил за аудитория до 30 
години; за 107.8 MHz – специализиран профил за аудитория от 20 до 45 години. 
Новоназначената честота – 102.0MHz, предлага да бъде също за програма със 
специализиран профил и аудитория до 30 години. Аргументите за това 
предложение са, че с въвеждането на специализиран профил на новоназначената 
честота се разширява възможността за избор на слушателите, тъй като всички  
политематични програми с национален лиценз (има предвид двете програми на 
БНР, регионалната програма и радио „Дарик”) се слушат в Ботевград, така че 
специализацията ще даде по-големи възможности за задоволяване на аудиторията 
от специализирани радио формати. За гр. Правец и гр. Етрополе, за които честотите 
са новоназначени, предложението също е за специализиран профил, като за Правец 
– за  аудитория 20 – 45 години, взимайки под внимание, че в града има 
специализиран университет, както и се наблюдава явен стремеж за развитие и да 
бъде задържана младежката аудитория. Така, разсъждавайки хипотетично, такъв 
формат за по-младата аудитория. би се включил в социално-икономическите 
характеристики на населеното място. По отношение на гр. Етрополе се предвижда 
аудитория  над 35-годишна възраст. Предложенията са съобразени със социално-
икономическата среда и със съществуващата радиосреда.  
 
Георги Лозанов подложи на гласуване проектите на решения да бъдат открити  
конкурси за осъществяване на радиодейност в градовете Ботевград, Правец и 
Етрополе на посочените честоти.  
  
Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: да открие неприсъствен конкурс за 
осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ/ 
политематичен профил, разпространявана чрез използване на налични и/или 
нови електронни съобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване град 
Ботевград, област Софийска, за честота 93.1 MHz. с технически параметри, 
съгласно предоставената информация от КРС.  
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Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за” да открие неприсъствен конкурс за 
осъществяване на радиодейност - създаване на програма със  специализиран 
профил (предназначена за аудитория над 35 години),   разпространявана чрез 
използване на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за 
наземно радиоразпръскване град Ботевград, област Софийска, за честота 95.9 
MHz. с  технически параметри, съгласно предоставената информация от КРС.  
 
Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: да открие неприсъствен конкурс за 
осъществяване на радиодейност - създаване на програма със  специализиран 
профил (предназначена за аудитория до 30 години),  разпространявана чрез 
използване на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за 
наземно радиоразпръскване град Ботевград, област Софийска, за честота 98.9 
MHz с  технически параметри, съгласно предоставената информация от КРС.  
 
Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: да открие неприсъствен конкурс за 
осъществяване на радиодейност - създаване на програма със  специализиран 
профил (предназначена за аудитория до 30 години),  разпространявана чрез 
използване на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за 
наземно радиоразпръскване град Ботевград, област Софийска, за честота 102.0 
MHz с  технически параметри, съгласно предоставената информация от КРС.  
 
Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: да открие неприсъствен конкурс за 
осъществяване на радиодейност - създаване на програма със  специализиран 
профил (предназначена за аудитория от 20 до 45 години),  разпространявана 
чрез използване на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за 
наземно радиоразпръскване град Ботевград, област Софийска, за честота 107.8 
MHz с  технически параметри, съгласно предоставената информация от КРС.  
 
Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: да открие неприсъствен конкурс за 
осъществяване на радиодейност - създаване на програма със  специализиран 
профил (предназначена за аудитория от 20 до 45 години),  разпространявана 
чрез използване на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за 
наземно радиоразпръскване град Правец, област Софийска, за честота 95.4 
MHz с  технически параметри, съгласно предоставената информация от КРС.  
 
Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: да открие неприсъствен конкурс за 
осъществяване на радиодейност - създаване на програма със  специализиран 
профил (предназначена за аудитория над 35 години),  разпространявана чрез 
използване на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за 
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наземно радиоразпръскване град Етрополе, област Софийска, за честота 97.1 
MHz с  технически параметри, съгласно предоставената информация от КРС.  
 
Във връзка с взетите решения за откриване на конкурсите СЕМ определи: 
1) Датата, мястото и часът на провеждане на конкурсите да са: 08 декември 
2010 г. (сряда), гр. София, бул. «Шипченски проход» № 69, ет.5, от 10.00 часа.  

 
2) Заявленията за участие ще се приемат до 15 ноември 2010 г. (понеделник), 
включително, на адрес - гр. София, бул. «Шипченски проход» № 69, ет.5, 
Деловодство, стая № 506 А, от 09.00 до 12.00 ч. и от 13.00 до 16.30 ч.  

 
3) Конкурсните книжа се закупуват от 18 до 22 октомври 2010 г. (петък), вкл., 
на адрес - гр. София, бул. «Шипченски проход» № 69, ет.6, Счетоводство, от 
09.00 до 12.00 ч. и от 13.00 до 16.30 ч. Цената на конкурсните книжа е 1200 
(хиляда и двеста) лева. 
 
Георги Лозанов представи на вниманието на СЕМ останалите точки от докладната 
записка на Емилия Станева (изх. № 30-04-70/21.09.2010 г., приложена към 
Протокол № 56).  
 
2. Относно заявление  от  „Диян Бояджиев” ЕООД  с вх. номер 20-00-211 от 
27.08.2010 г,   за удължаване с 15 години срока на притежаваната лицензия 441-
00459 от 26.07.2001 г. (Заявлението съдържа мотиви, свързани с развитието на 
програмата през изминалите години). 
 

Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: относно заявление  от  „Диян Бояджиев” 
ЕООД -  на основание чл. 32, ал. 1, т.9 във връзка с чл. 125 вр. с чл. 109, ал. 1 
от ЗРТ:  

• Да удължи срокът на индивидуална лицензия № 441-00459 от 26.07.2001 
г. за гр. Хасково с 15 години, считано от 26.07.2011 г.;  

• Определя заплащане на такса съгласно чл. 6 от ТТРТД, в размер на 
75% от таксата за първоначално лицензиране –  937.50 лв. (таксата е 
изчислена с оглед териториалния обхват и покритие по население над 
50 000 души по данни на НСИ към 2001 г.);  

• Промените следва да бъдат отразени в раздел трети на Публичния 
регистър на СЕМ. 

 
3. Относно заявление от заявление с вх. номер 20-00-220/ 02.09.2010 г. от  ЕТ 
„КАТРА РЕКЪРДС-КАЛОЯН ТРАЧЕВ”, с искане за прехвърляне на лицензия за 
радиодейност 441-00358/05.07.2001 г. от ЕТ „Катра Рекърдс- КАЛОЯН 
ТРАЧЕВ” на „КАТРА” ЕООД. 
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Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: относно заявление  от   ЕТ „КАТРА 
РЕКЪРДС-КАЛОЯН ТРАЧЕВ” - на основание чл. 32, ал. 1, т.9 във връзка с 
106 от ЗРТ: 

• Да прехвърли от ЕТ „Катра Рекърдс- Калоян Трачев” на „КАТРА” 
ЕООД лицензия за радиодейност 441-00358/ 05.07.2001 г.; 

• Определя такса по чл. 5, ал. 2, във връзка с чл. 4, т.1, буква “б” от 
ТТРТД в размер на 1312.5 лв., съобразно местния териториален 
обхват и покритие по население над 250 000 души; 

• Да бъде отразена промяната в Публичния регистър по чл. 125к от 
ЗРТ; 

• Да уведоми в 14-дневен срок КРС за решението. 
 
 
ПО ТОЧКА ТРЕТА:  Докладна записка относно Списък на събития с важно 

обществено значение.  Докладва Марта Шарланджиева.. 

 

София Владимирова запозна Съвета с проблем във връзка с излъчване мачовете 
за квалификациите на националния отбор по футбол от „Булсатком”. На срещата с 
ръководството на БНТ е подадена информация, че предстои излъчване на още един 
мач от „Булсатком” на националния отбор – България -  Швейцария.  Цитира 
определението в ЗРТ  за безплатна телевизия: ”обществен или търговски 
телевизионен канал, достъпен до аудиторията без допълнително заплащане над 
редовната месечна такса или основния абонамент за кабелната мрежа”. Във връзка 
с правомощията си СЕМ следва да приема и публикува списък на събития с важно 
обществено значение, като Съветът трябва да упражнява тези си права по начин да 
не лиши значителна част от аудиторията на страната от възможността да следи тези 
събития, чрез отразяването на тези събития изцяло или отчасти по безплатната 
телевизия”. София Владимирова е получила сигнал, а и сама е направила проверка, 
че в момента  каналът, по който се излъчват мачовете на националния отбор, не е в 
най-икономичния абонаментен пакет на „Булсатком”, а е в един от най-скъпите им 
пакети. Предлага СЕМ да покани на среща „БГ Сат”, предоставящ на 
предприятието „Булсатком” програмите „ТВ+” и „Филм +” и да проведе разговор с 
тях, тъй като дори и приемайки списъка, той ще трябва да извърви дълга процедура 
по легитимирането в ЕК, преди да се върне обратно. Предлага СЕМ да обсъди с тях 
възможностите излъчването на тези мачове да бъде включено в по-достъпен  
абонаментен пакет. 
 
Георги Лозанов отбеляза, че Съветът има поне 2 основания за провеждането на 
този разговор с доставчика на медийни услуги – едното е свързано с определението 
за значимо събитие, на което европейският шампионат несъмнено отговаря, а 
другото е, че независимо, че още не е приет новият списък, Съветът може да 
настоява за базата на съществуващия. Тези два аргумента  - дефиницията в ЗРТ и 
списъка, който е още действащ, предложи Съветът да се съобрази с предложението 
на София Владимирова и да покани на среща „Булсатком”, още повече, че по 
въпроса вече се състояха обществени дебати, с които те трябва да се съобразяват.   
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Решевие: 

СЕМ взе решение с 5 (пет) гласа „за”: относно проблема с излъчване мачовете 
за квалификациите на националния отбор по футбол от „Булсатком” – да 
покани на среща доставчика на медийни услуги  „Булсатком” АД на 
28.09.2010 г. (вторник) от 10,00 часа. 
 
Марта Шарланджиева  изложи пред Съвета докладна записка относно процедура 
по съставяне на Списък на събитията с важно обществено значение – допълнения ( 
изх. № 32-00-4(09)/21.09.2010 г., приложена към Протокол № 56). Обърна 
внимание върху последващите действия,  ако Съветът приеме предложенията на 
БНТ – за допълване на списъка  (отразени в докладната записка). Допълнителните 
събития които БНТ предлага да бъдат включени в списъка, са Световна купа по 
ски; Световно първенство по борба; Световно първенство по художествена 
гимнастика. Запозна Съвета и с основните мотиви за тези предложения на БНТ, 
именно: предстоящо организиране на тези събития в България; българско участие с 
успехи; традиционен интерес от страна на публиката. Отбеляза, че  мотивите са 
адекватни на критериите за избор на значими събития, отразени в Конвенцията за 
трансгранична телевизия. Марта Шарланджиева припомни текстовете от ЕКТТ във 
връзка с критериите за  значимите събития.  
 
Георги Лозанов  обобщи мненията на членовете на Съвета да бъдат включени 
допълнително предложените 3 събития, като Марта Шарланджиева следва да 
подготви съгласувателните писма, с което списъкът вече ще е изготвен. Остават 
мерките, които доц. Лозанов изложи пред СЕМ. Представата му за мерките е, че 
част от тях следва да бъдат насочени към обществените медии, преди всичко – към 
БНТ, които да изискват и да направят възможно (вкл. и като заложат пера в 
бюджета), за да може да придобият правата за тези събития. Ако не могат – да 
дадат на обществото публично аргументирано обяснение защо се отказват от едно 
или от друго право, при това предварително, поемайки публично отговорността за 
своите действия. Събитията с важно обществено значение трябва да залегнат в 
отделно перо в бюджета на БНТ – Смята, че в мерките така и трябва да бъде 
записано – предварително бюджетно целево финансиране, като част от субсидията 
(по аналогия със заложеното  целевото финансиране за българско кино).   Убеден е, 
че БНТ няма задръжка да купува тези събития; има финансови проблеми и с 
предложената мярка смята, че Съветът по-скоро ще окаже помощ на   БНТ. Още, по 
отношение на разбирането за обществена медия отбеляза, че делението на медиите 
не е само на комерсиални и некомерсиални, а и по широчина на интереса и 
задоволяване на всички интереси, на цялата аудитория. Американският възглед за 
обществена телевизия е, че всичко, което не е комерсиално, не е част от мисията й. 
България е европейска страна и затова в мисията следва да бъде записано и друго - 
достъп на всички до онова, което ги интересува масово. Според доц. Лозанов 
следва да се отрази в мерките, че първо обществената телевизия има привилегията 
да преговаря. Ако тя  - телевизията с абсолютно безплатен достъп, се откаже, чак 
тогава тези, които имат платен достъп, макар и в границите на месечните им 
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абонаменти, да имат тези права. Допълни, че  законът изисква да бъдат разписани 
мерки.  
 
Марта Шарланджиева отбеляза, че така както сега са разписани мерките, те 
включват само информационното отразяване чрез кратки репортажи в новини. В 
другите държави от ЕС, които имат този списък (такива държави са 8 на брой) 
списъкът и мерките се приемат или с отделен (специален закон) или с декрет на 
правителството.  
 
Георги Лозанов отбеляза, че мерките ще бъдат разписани в проект, който ще бъде 
предложен за обсъждане. Съветът трябва да предприеме действия, за да не се 
случва това, което се е случило с мача между България и Англия, когато част от 
аудиторията е била лишена от него.  
 
Анна Хаджиева обърна внимание, че този списък ще стане факт, когато настъпи 
цифровизацията - поне един мултиплекс ще е стартирал, но не е известно дали 
общественият мултиплекс ще е тръгнал. Тоест, в друга технологична среда ще е 
този списък.  
 
Георги Лозанов прие аргумента на Анна Хаджиева. Съгласен е като мярка да се 
запише само да отговаря на условието за безплатен достъп.   
 
Анна Хаджиева формулира мярката – да са налице условия за сублицензиране и 
различни гледни точки и допускане, освен на различни гледни точки, на камерите 
по ред, определен от носителя на правата и предварително огласен.  
Георги Лозанов обобщи и подложи на гласуване следното: 
 
Гласуване: 
СЕМ гласува с 5 (пет) гласа „за”: прие проекта на Списък на събитията с 
важно обществено значение с допълнително предложените 3 събития:  
Световна купа по ски; Световно първенство по борба; Световно първенство 
по художествена гимнастика. СЕМ прие мерките, които следва да се запишат: 
осигуряване на безплатен достъп; сублицензиране и изисквания за 
сублицензиране; защита на гледните точки и  допускането на камерите на 
заинтересованите до събитието  по ред, определен и предварително огласен от 
носителя на правата.   
 
 
ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно становище по АУАН № 

195, 196, 171. Докладва Калина Чавдарова. 

 
Калина Чавдарова представи на вниманието на СЕМ докладна записка относно 
възлагане на дирекциите „Правни дейности” и „Мониторинг” в заседания на СЕМ, 
проведени на 15.07.2010 г. и на 22.07.2010 г. да изготвят становище във връзка с 
разгледани на тези заседания АУАН № 195, 196 и 171 (изх. № 30-05-28/13.09.2010 
г., приложена към Протокол № 56).  
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Румян Петров запозна Съвета, преди да пристъпи към обсъждане на въпросите от 
докладната записка, с писмо от КЗК , в което комисията уведомява СЕМ, че по 
образувано от тях производство (посочено е съответното решение и основанията на 
Закона за защита на конкуренцията) са установили извършени нарушения на 
разпоредбите на Закона за защита на конкуренцията във връзка с  осъществяването 
на реклама на цигари с марките KING и Merilyn Slims. Комисията е постановила 
прекратяване на установените нарушения, както и незабавно изпълнение на 
решението в тази му част, т.е., да спрат излъчването на рекламите. King's Tobacco е 
обжалвала отмяна на разпореждането за незабавно изпълнение, но ВАС е 
отхвърлил това искане. По този повод. КЗК е отправила молба в установения срок 
от получаване на писмото СЕМ да представи  информация и документи дали е 
осъществен от страна на СЕМ  мониторинг на „Планета” и „Фен Ти Ви” – 
конкретно, на музикални клипове, съдържащи забранена реклама (скрито 
търговско съобщение) на тютюневи изделия – цигари с посочените по-горе марки 
цигари, след 23 юни 2010 г. След направената от г-н Петров справка, мониторингът 
е установил, че се излъчват както някои от клиповете, за които са и съставени 
актовете, описани в докладната записка от Калина Чавдарова, така и в други 
клипове. Излъчването на такива клипове е установено през месеците юли, август и 
дори и през м. септември. Още, КЗК моли в случай, че е осъществен мониторинг, 
да бъде посочено становището на Съвета. КЗК иска да знае в кои музикални 
клипове, излъчени по посочените канали, СЕМ е установил наличието на забранена 
реклама на цитираните марки цигари и освен постановеното и влязло в сила НП 
спрямо „Пайнер медия” (от миналата година) дали са предприети други действия 
по налагане на административни наказания на телевизионни оператори във връзка 
с тази реклама. Румян Петров припомни на Съвета за съставени АУАН през 
миналата година за реклама  на цигари с марка  Merilyn Slims, въз основа на който 
СЕМ е издал НП. НП е влязло в сила и е платена наложената санкция от оператора 
„Пайнер медия” ООД. СЕМ е сигнализирал  КЗК ( в своето решение Комисията се 
позовава и на тази информация от СЕМ), че Съветът е наложил това наказание. 
Запитването сега е за предприети действия след това НП от СЕМ за подобни 
клипове. Затова след решението на СЕМ на това заседание по внесените АУАН  
следва да бъде отговорено на КЗК.  
 
Георги Лозанов отбеляза по отношение на искането от КЗК, че „то е относително 
безотносително” към дейността на СЕМ, защото, за да може Съветът да гласува за 
този акт, трябва да приеме, че има реклама на цигари, която е забранена, че не е 
част от драматургията, аксесоар на персонажа и пр, което е съдържателно свързана 
с работата на СЕМ. Друг е въпросът, че КЗК може да смята, че представянето на 
марката по този начин, от гледна точка на конкуренцията, е подлежащо на санкция. 
Тоест, това са два различни реда, по които се оценяват едни и същи факти и всеки 
има своята логика. Предложи Съветът да гледа запис от този клип, след което да 
отговори по съвест на въпроса дали има реклама на цигари в тях.  
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За да постанови решения, Съветът гледа записи, съдържащи описаните в 
докладните нарушения.   
 
1. Относно АУАН №.195/14.06.2010 г., съставен на  Българска национална 
телевизия, за нарушение на чл. 82, ал. 4 от ЗРТ (излъчване на спонсорство на 
спортни новини и позициониране на марка и продукт): 
 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за” относно АУАН № 195/14.06.2010 г., съставен на  
Българска национална телевизия, за нарушение на чл. 82, ал. 4 от ЗРТ –
приема нарушението за маловажно. 
 
2. Относно АУАН № 196/24.06.2010 г., съставен на „Фен Ти Ви” ООД, за  
нарушение на чл. 75, ал. ал. 1 и чл. 75, ал. 6 от ЗРТ – СЕМ има решение във 
връзка с този акт, (отразено в Протокол № 46/15.07.2010 г.) (докладна записка, 
изх. № 04-00-3/11.08.2010 г., приложена към Протокол № 56): 
 
3. Относно АУАН № 171/13.05.2010 г., съставен на „БТВ Медиа груп” ЕАД, за 
нарушение на чл. 75, ал. 1 и чл. 75, ал. 6 от ЗРТ: 
  
Решение: 

СЕМ взе решение с 4 (четири) гласа «за»: относно АУАН № 171/13.05.2010 г., 
съставен на „БТВ Медиа груп” ЕАД, за нарушение на чл. 75, ал. 1 и чл. 75, ал. 
6 от ЗРТ – отложи решението за заседанието на 24.09.2010 г. (доц. Лозанов не 
присъства поради служебен ангажимент). 
 
Приложени документи към Протокол № 56: 

1. Докладна записка от Е. Станева, изх. № 30-04-70/21.09.2010 г. 
2. Докладна записка от М. Шарланджиева, изх. № 32-00-4(09)/21.09.2010 г. 
3. Докладна записка от К. Чавдарова, изх. № 30-05-28/13.09.2010 г. 

 
ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  
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Георги Лозанов  
председател 
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София 
Владимирова 
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Михаела Йоргова 
гл. експерт 
протоколист 
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